
ZÁPIS 
ze schůze představenstva SVPZP

Datum konání: 9. 2. 2010 
Místo konání: Praha 6, Ergon a.s.

Schůze představenstva (Př)  se  zúčastnili  4  členové:  představenstva:  Krupička,  Dvořáková, 
Tichá, Jakubský a 2 členové kontrolní komise (KK): Tichý a Krůdlová.
2 členky a 1 člen byli omluveni: Jura, Kotíková a Adlová. 

Jednání v 10:10 hod zahájil a dále pak řídil předseda SVPZP ing. Krupička. 
Nejprve poděkoval M. Krůdlové za milé a příjemné přijetí na půdě firmy Ergon. Jednání pak 
probíhalo podle programu., který byl členům rozeslán e-mailem dne 28.1.2010.

1. Stanovení termínů a míst konání schůzí Př+KK, stanovení termínů a míst konání 
členských schůzí (ČS) a valné hromady (VH)

Všichni  přítomní  se  shodli  na  tom,  že  je  možné  (vzhledem k minimální  aktivitě  členské 
základny) pořádat menší počet ČS než v roce 2009. Pochopitelně za předpokladu, že nebude 
nutné řešit podněty členů anebo například „krizové“ stavy a události.
Takto plánovanému snížení počtu ČS bude odpovídat i nižší počet Př+KK.
Nebylo rozhodnuto, zda se jedna z ČS či zasedání Př+KK bude či nebude svolávat na dobu 
delší,  než jeden den (to  znamená s ubytováním přes noc do druhého dne).  O tomto  bude 
rozhodnuto na dalším zasedání Př+KK, popřípadě operativně v době před možným konáním 
takovéto schůze (září).
Termíny byly dohodnuty takto:
Druh akce Kdy V kolik Kde Poznámka
Př+KK 13.4. 9:30 Ergon a.s.
ČS 20.4. 10:00 Na Perštýně
Př+KK 8.6. 9:30 Amoena Praha
P r á z d n i n y   
Př+KK 14.9.  ?? ? ? nebo 14.- 15.9. ?
ČS 21.9.  ?? 10:00 ? nebo bude na dva dny?
Př+KK 9.11. ? ?
VH 2.12. 10:00 Na Perštýně

2. Činnost KK a příprava zprávy KK pro příští ČS
Předseda KK (ing. Tichý) konstatoval, že KK se zatím nesešla na žádné samostatné schůzi. 
Zároveň bylo konstatováno, že Renata Adlová je stále dlouhodobě nemocná. KK zatím bude 
pracovat  ve  dvoučlenném  složení  (Tichý,  Krůdlová)  –  výhodné  proto,  že  oba  pracují 
prakticky na stejné adrese. O dalším postupu se rozhodne na dalším Př+KK
Účetnictví SVPZP nyní vede paní Michaela Holá. Všichni přítomní s tímto vyslovili souhlas.
V době konání zasedání se uzavíralo účetnictví 2009, na příštím zasedání Př+KK by měly být 
známy výsledky. 
Byli  projednáni  jednotliví  dlužníci.  Přítomní  si  mezi  sebe  rozdělili  úkoly  v kontaktování 
jednotlivých členů – dlužníků, a to takto: 



Loana Rožnov, Drumel, Linet – Krupička, Maxis, Medicco, Kury – Dvořáková, ING Corp., 
Adlová, Ortika – Tichý.
Na dalším Př+KK bude vyhodnoceno.

3. Příprava na jednání s VZP, příprava na činnost Pracovní skupiny SVPZP - VZP
Všichni účastníci konstatovali, že je v zájmu celého SVPZP i jednotlivých členů, aby vztahy 
s Ústředím VZP i krajskými pracovišti byly na korektní úrovni a aby se do budoucna úroveň 
těchto vztahů zlepšila.  Zejména voláme po lepší  informovanosti  o probíhajících  změnách, 
chceme spolupracovat na tvorbě seznamů, dokumentů a nařízení.
Všichni účastníci se shodli, že činnost Pracovní skupiny SVPZP – VZP může být dobrým 
nástrojem pro nastolení ovzduší spolupráce a vzájemného respektu.
Byly probírány některé sporné aspekty, které se v blízké budoucnosti mohou stát předmětem 
jednání:

• vydávání a distribuce Číselníku, informace o změnách (například při změnách úhrad)
• názvosloví a kategorizace jednotlivých skupin ZP

4. Jednání se Svazem zdravotních pojišťoven
Předseda  přítomné  informoval,  že  navázal  první  kontakty  s členy pracovní  skupiny,  která 
v rámci Svazu zdravotních pojišťoven má ambice na vytvoření Číselníku (nebo na spolupráci 
s VZP při jeho přípravě) a na uzavření jiné R-smlouvy s firmami (zjednodušeně: zachování 
systému, který byl před podzimním podpisem R-smlouvy s VZP).
Spolupráce bude dále pokračovat.

5. Konference Management ZP
Předseda  přítomné  informoval  o  připravované  účasti  na  konferenci  Management 
zdravotnických potřeb, který se bude konat 16. a 17. 2. v hotelu Diplomat v Praze.
Pavel Krupička spolu s JUDr. Kopečkem (AVDZP) a ing. Kolářem (Linet)  přednesou svá 
vystoupení na téma „Postavení výrobců zdravotnických prostředků na trhu a jejich očekávání 
pro následující období“.
I přes určité výhrady (nevyjasněnost toho, pro koho je konference učena, jaké by měly být 
konkrétní výstupy z tohoto setkání apod.) předseda konstatoval, že účast na této konferenci by 
mohla  vést  ke  zviditelnění  SVPZP  u  účastníků  konference  (m.j.  i  zástupci  zdravotních 
pojišťoven).

6. Vystoupení dvou členů ze Společenstva
Jak již bylo avizováno na Valné hromadě v Praze a také v uplynulém týdnu via e-mail, dva 
členové se rozhodli vystoupit ze SVPZP.

• ZP  Eliška  s.r.o.:  minulý  týden  odeslal  e-mail  s rozhodnutím  firmy  vystoupit  ze 
SVPZP.  Představenstvo  tuto  skutečnost  vzalo  na  vědomí.  Firma  po  mnoha  letech 
aktivní  účasti  přestala  být  členem  Společenstva.  Předseda  odeslal  do  ZP  Eliška 
děkovný e-mail.

• Medicco (Vašíček):  jak bylo rozhodnuto na VH na sklonku roku 09, předseda vyzval 
pana Vašíčka, aby svojí „výpověď“ (resp. ukončení členství na jeden rok) potvrdila 
písemně jménem nového jednatele společnosti. To se stalo a firmě bylo na jeden rok 
ukončeno členství v SVPZP. Zároveň ale bylo konstatováno, že Př nevidí velký rozdíl 
mezi  jednoročním  pozastavením  členstvím  a  vystoupením  ze  Společenstva  a 
následným požádáním o přijetí. 

Závěrem byly diskutovány některé detaily a problematika činnosti a každodenní práce firem, 
členů představenstva a KK.
Předseda ještě jednou poděkoval paní Krůdlové za skvělé přijetí v prostorách firmy Ergon a.s. 
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Jednání bylo ukončeno po 13. hodině
Zapsal: Krupička, 9. 2. 2010 a 16. 3. 2010
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